


Protokoll AK-Kommittén Ångermanland  
Datum: 	 2021-04-27, 19.00-20.00


Plats: Digitalt på Teams


Närvarande:  
Peter Andelid, Kramfors Alpina		 	 Jonas Tullnär, Friska Viljor

Paula Dahlberg, Sollefteå Alpina	 	 Daniel Svensson, Härnösands AK

Roger Svensson, Sollefteå Alpina	  	 Oscar Jakobsson, Bjästa Alpina

Fredrik Westman, Härnösands AK	 	 Roger Johansson, Bjästa Alpina

	 	 

1. Mötets öppnande: Ordförande Oscar Jakobsson hälsade deltagarna välkomna 
och förklarade mötet öppnat.


2. Val av sekreterare: Till Sekreterare utsågs Paula Dahlberg. 


3. Val av justerare: Till justerare utsågs Daniel Svensson och Fredrik Westman. 


4. Föregående protokoll: Föregående protokoll fanns inte tillgängligt vid mötet.


5. Utvärdering av säsongen 20/21  
- Träning, Läger, Tävling. 

Bjästa tränat tom v. 16, 

FV tränat tom v.16, har bra med snö fortfarande, det är liftspåret som inte håller.  

H-sand tränade tom v. 15, har kunnat träna längre men kommunen har plockat ner 
liftbyglarna då säsongen är över. H-sand har även varit till Slå och tränat mest GS 
och SG där. Teknik hemma i H-sand. Sammanfattningsvis så, träningsmässigt en 
riktigt bra säsong. 

H-sand var på ett läger i Kåbdalis v.44 och har tävlat så länge vi fick. 

Sollefteå tränade tom v.14 då det börjad bli för löst i backen för träning, och dess-
utom huggormsvarning i backen. 

Slå meddelar att de kommer ha kiosken öppen i sommar då backen kommer att 
öppnas för downhill cykling. 

Kramfors har haft backen igång och bra med besökare, dock har de en utmaning i 
att få igång föreningen igen då de i nuläget inte har några åkare alls. 

FV meddelar att Skule tränat lite hos de, och även varit i Sollefteå ibland. 


Det blev ingen USM-Final, men nån form av läger i Åre den helgen när alla ändå 
var där.. 




6. Lägerplanering  säsongen 21/22: 


Förslag på ev Ångermanlandsläger v.48 för U12 & U14. 


H-sand meddelar att det prel planerar Läger v.46, v.48 & v.50 i Funäsfjällen/Hamra. 

Och ev Fartläger v.49. 


FV meddelar att deras prel planering är v.46 Storklinten, och v.50 Hemavan. 


Fråga uppkom om någon klubb ska till Kåbdalis v.44? 


Mötet bordlägger frågan om Ångermanlandsläger till ett senare möte. 


Bjästa frågar om deras enstaka åkare i U14 och U16 kan hänga på ev läger med 
andra i samma årskull. Det anses vara helt ok. Dock får boende och resa ordnas 
själv.  
 

7. Distriktsledare (& tränare) U12: ev någon Sollefteå (Simon?) 

8. Distriktsledare (& tränare) U14: Paula går upp som U14:1, Fråga om Lovisa ev 
är för U14:2? 


9. Distriktsledare U16 (USM): ev Oscar J, Bjästa. Och ev Patrik H, Junsele


10. Representant till Regionrådet:  Förslag på Patrik Håkansson Junsele


11. Övriga frågor:  Flourförbud? Inget klart ännu. 

Det finns Ångermanlandsmössor hos Roger på Kansliet i Sollefteå. 

Klubbarna bör maila Roger senast 28/4 om hur många de hade som ska ha de. 
U12-U14. Går även att hämta på Storgatan 137. 


12. Nästa möte: Inväntar Stomprogram och efter det kommer kallelse för nytt 
möte. 


Mötet avslutades och Oscar Jakobsson tackade för visat intresse. 


Vid protokollet


Paula Dahlberg 
…………………………………………..

Paula Dahlberg, Sollefteå Alpina


Justerare


…………………………………………..		 …………………………………………

Daniel Svensson, Härnösands Alpina		 Fredrik Westman, Härnösands Alpina


